

Minnesanteckningar från traumamöte 24-11-19

Närvarade; Sebastian Berg, Andreas T, Isabell W, Daniel S, Björn Ö, Sebastian Boström, Sara A, Ove C, Johan H, Jonas E-F, Ingela E

### **Förra mötet**

Inga direkta reflektioner.

### **Tack för mig**

Andreas berättar att han ska sluta i traumagruppen, men också även på IVA. Han har fått en tjänst inom beredskapsenheten för att jobba med civilt försvar. Lycka till!

### **Ny medlem?**

Sebastian Berg IVA sköterska funderar på om han ska vara med i gruppen. Är idag med på mötet och kommer försöka få möjlighet att var med på nästa övning.

### **Digitala manualen**

Strukturen uppfattas vara bra. Viss förändring var önskad, men går inte genomföra. De flesta dokument är inskickade. Läs igenom och lämna synpunkter så snart som möjligt. Kort tid kvar till att manualen spikas.

Beslut tas att Akutens interna rutin om ” nivå 3” hålls utanför manualen.

Jonas och Johan kommer diskutera med Emil angående om ortopedjourens närvaro vid nivå 1 larm på natten.

### **Traumaronder på IVA?**

Frågan kommer diskuteras med de som är berörda. Lämnas för tillfället utanför traumagruppen.

### **Traumaövning 4/12 kl. 08.00, 10.30 och 13.30**

Vi träffas på akutrummet 07.30 (gärna 07.25)

All återkoppling sker i Grimskär, även mellan fallen.

Fallen diskuteras.

De som vi vet idag kommer kunna vara med på övningen är; Andreas, Isabell, Johan, Jonas, Ingela, Daniel, Åsa och Lasse. Vi hoppas att Linda och Stina kommer få vara med.

Hur mycket förbereder vi våra deltagare inför övningen? Och på vad? Varje representant från de olika klinikerna avgör själv.

Filma under övningen för att använda vid återkopplingen. Tveksam vinst att göra detta utifrån övningens karaktär. Beslut om att vi inte kommer göra det tas.

## **Filma vanliga traumafall?**

Allt finns färdigt men sjukhusjuristen har sagt nej r/t att patienten inte själv gett sitt godkännande. AKM har drivit frågan då det upplevs att det blir alldeles för många personer på rummet som är där i lärande syfte. Jonas tar frågan vidare.

## **TKS vs Traumagruppen**

Borde traumagruppen arbeta med förstärkningslägen och katastrof?

Det finns en annan grupp på sjukhuset som gör detta. Borde vi vara samma?

Några medlemmar är med i båda grupper ex. Åsa, Ingela. En del tveksamheter då det uppfattas att det kan bli för mycket administrativt arbete. Jonas kommer prata med Henrik Halen (anestesi) ny beredskapsläkare om hur han ser på ett gemensamt arbete.

## **Granskningspatient**

Vi måste vara fyrkantiga vad det gäller att följa larmkriterier utan att tveka. Om ifrågasättande av larmnivån uppstår kontakt tas med Jonas eller Johan

Ingela tar upp patient med skallskada. Borde vi arbeta vidare med GCS? Utbilda?

Diskussion kring GCS och RLS utan beslut

## **Penthrox**

Frågan har lyfts från narkossidan om användandet av Penthrox prehospitalt. Detta med bakgrund om eventuell påverkan på patienten om hen ska sövas på gas inom en viss tid.

Ove kommer göra närmare undersökningar.

## **Granskningsfall**

Vi har inte hittat ett bra sätt för förnyelse i hur vi ska granska patientfall.

Vi går tillbaka till granskning som vi hade tidigare. Medlemmarna (ej Celia)

får tilldelade patienter 1-2st. ca en vecka innan möte och granskning sker enligt medföljande mall.

Linda och Stina granskar prehospitalt.

Om det inte finns något som avviker behöver man inte redogöra för hela förloppet

Variabler och information om Sewtrau. Vilka variabler vill vi ha? Vad vill vi mäta? Ingela bjuder in Simone som är sekretarie och ansvarig för att lägga in i Sewtrau. för mer info.

### **Hur kommer vi jobba vidare 2025?**

Vi fortsätter som tidigare med möten den tredje tisdagen varje månad. Var annat möte är till för granskning enligt standardiserad mall.

Övningar våren tisdagar v.9 och 19 hösten Onsdagar v.39 och 49

**FAST**, Kirurgen och narkosen kommer utbildas i att göra detta.

Vid pennan Ingela